

Referat fra Helios bestyrelsesmøde d. 6. maj 2024

Indkaldt: Lars Kensmark, Hans Henrik Hedemann, Hanne Holm, Johnny Elkjær, Sofie Raviv, Nils Thobo-Carlsen, Peter Eduard, Annette Christiansen, Povl Jørgensen. **Suppleant** Jette Møller og Anne-Mette Momsen.

Afbud: Peter Eduard.

Ordstyrer: Lars

Referent: Hanne

Dagsorden:

	Karakter	XX	Forklaring	kommentarer	Referat
1.	Godkendelse af referat fra d. 10. april				Godkendt
2.	Godkendelse af Dagsorden				Godkendt
3.	Regnskab fremadrettet		Bilag		Der nedsættes en gruppe bestående af Lars, Povl, Jette, Annette og evt. Alex.
4.	Teddy Bruslund kommer		“Alle har ret til klassisk musik”	Spørgsmål: De har ingen penge. Vil vi køre reklame for festivalen på vores lærred indtil september?	Fynposium, en folkelig festival på Boltinggård. Vi vil gerne hjælpe dem, men fremadrettet vil vi gerne involveres. Vi kom med ideer som Lars giver tilbage til Teddy. Henrik er kontaktperson.
5.	Antal pladser på Svend Festivalen?		Rep. gruppen spørger, hvor mange pladser, vi vil betale for i år?		Vi betaler for 4 pladser, Hanne giver tilbagemelding til gruppen.
6.	Budget for koncerter i efteråret 24 og foråret 25	HH	Beslutning	.	Bestyrelsen besluttede, at det er ok at vi entrerer med Ivan Pedersen og Rie Rasmussen i foråret 25.
7.	Sidste indkøb for at få projektor til at virke i store sal.				Vi køber det der mangler og det nye internet er også næsten installeret.
8.	Budget for evt. oprettelse af tekøkken i mødelokalet	NT C			Det kst. ca. 3000,- kr. at etablere et tekøkken til intern brug. Anne Langelund på kommunen skal orienteres.
9.	Streaming af Naturvidenskabelige foredrag	JE HH	Bilag i mappe Program og støttemuligheder		Hanne og Nils og evt. Palle tager ansvar for at orientere rep. gruppen og planlægge efteråret. Anne-Mette vil gerne

					hjælpe med at søge Carlsbergfonden.
10.	Vagtplan for kulturnatten	HH	Rund sendes, så I kan skrive jer på.		Bliver sendt til bestyrelsen med vagter på.
11.	Fra tovholdermødet				
12.	Referat fra samarbejds møde m. Nathan	JE HH H	Bilag	Nathan har på mødet stillet spørgsmål/ønske om at medvirke til udformningen af en kommende forpagtningsskifte	Bestyrelsen nedsætter et udvalg, som skal begynde at forberede et "frit udbud" på bortforpagtningen af cafeen i henhold til reglerne på området. Der hentes inspiration mange steder og det skal i udbud i god tid i forhold til at den nuværende bortforpagtningsskifte udløber ultimo 2026.
13.	"Administration (inkl. økonomi) af ekstern/transportabel projektor."	JE		Det kst. 10.000 kr. for køb af 2 reserve pærer.	Vi køber ikke nye pærer, men bruger projektoren, indtil den ikke kan mere. Ringe Bio kan låne den til august til disse vilkår.
14.	Hverveskranken i lørdags, orientering	LK m. fl.			Nils, Povl og Lars var i Brugsen i lørdags og fik 4 nye medlemmer.
15.	evt		Strategiplanen. Lars kan ikke komme 4/6 evt. flytte mødet til 3/6 ?		Sofie kommer med en procesplan på næste møde Næste best. møde bliver d. 3. juni.

Næste møde 3. juni.